The Transfiguration

Jesus took Peter and the two brothers, James and John, and led them up a high mountain to be alone.

登山变象

耶稣带着彼得、雅各和雅各的兄弟约翰暗暗地登上一座高山。





As the men watched, Jesus' appearance was transformed so that his face shone like the sun, and his clothes became as white as light. Suddenly, Moses and Elijah appeared and began talking with Jesus.

耶稣在他们面前改变了形象,面貌如太阳一样发光,衣服洁白如光。忽然,摩西和以利亚一起出现,跟耶稣谈话。

A bright cloud overshadowed them, and a voice from the cloud said, "This is my Son, who brings me great joy. Listen to him."

The disciples were terrified and fell face down on the ground. Then Jesus came over and touched them. "Get up," he said. "Don't be afraid." And when they looked up, Moses and Elijah were gone, and they saw only Jesus.

一朵灿烂的云彩笼罩他们。云中传出声音: "这是我的爱子,我甚喜悦祂,你们要听 从祂。"

门徒听见这声音,便俯伏在地,非常惧怕。耶稣就过来摸他们,说:"起来吧,别害怕。"他们抬起头来,看见只剩下耶稣一个人。



www.freekidstories.org

Text from the Bible. Background image for page 2 designed by Starline via Freepik. All other images courtesy of Pixabay.